
На вниманието на: доц. Д-р Тодор Чобанов заместник - кмет на Столична община 

 
Относно: 

Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи клас в 

общинските училища на територията на Столична община. 

 

Уважаеми доц. др Тодор Чобанов, 

 

 

Бих искала да изразя своето несъгласие с предложените промени и по-конкретно 

отпадането на допълнителния критерий за месторабота, както и разпределението само в 

едно училище. 

 

 Смятам, че по този начин се ограничава правото на избор в една демократична 

държава и достъпа до образование на децата ни. В допълнение подлагате на риск 

работата на поне единия родител, който за да прибере дететото си от почти другия край 

на София (с градски транспорт) трябва да тръгне около 1 час и половина по-рано. Кoй 

работодател би се съгласил? 

 

Какъв избор имаме ние като родители живеещи и плащащи не малки данъци в 

гр. София, ул.проф.Христо Вакарелски много повече от 3 години?! Само едно 

училище! Готов ли сте да поемете отговорността, за всяко дете, което сте изпратил в 

едно конкретно училище? 

Моля да преразгледате статута на улица професор Христо Вакарелски, като я 

включите в район с повече от едно училище, подобно на съседните й улици и да 

върнете критерия за месторабота, защото не е справедливо родителите и децата да 

нямат право на избор и равни възможности до образование. 

 

 

Надявам се, че молбата ми ще бъде уважена! 

Благодаря предварително!  

Люба Занева 

 

 
 


